

# 桃園行政處公告

中文標題：桃園校區每週上午 8 點 30 分增開迴龍捷運站往桃園校區直達車通知

英文標題：Notification of Additional Direct Bus from MRT Huilong Station to MCU Taoyuan Campus Daily at 8:30 AM

公告起始／結束日期：即日起～109 年 10 月 30 日

桃園校區自 109 年 10 月 19 日起，每天 08:30 分增開一台迴龍捷運站往桃園校區直達車，部分搭車時間異動，請詳見紅字處。請同學善加利用。

迴龍捷運站 1 號出口 ↓ 桃園校區		桃園校區 ↓ 迴龍捷運站	
07 : 20	13 : 10	07 : 30	15 : 00
07 : 30	14 : 00	08 : 00	15 : 30
07 : 40	14 : 30	08 : 20	16 : 00
08 : 00	15 : 00	08 : 40	16 : 30
08 : 20	15 : 30	09 : 00	16 : 50
08 : 30	16 : 00	09 : 20	17 : 10
08 : 40	16 : 20	10 : 00	17 : 30
09 : 00	16 : 40	10 : 30	18 : 10
09 : 25	17 : 00	11 : 00	19 : 10
09 : 35	17 : 30	12 : 10(備註 6)	20 : 00
10 : 00	18 : 30	12 : 20	21 : 00
10 : 30	19 : 30	13 : 10	22 : 00
11 : 30	20 : 30	14 : 00	
12 : 20	21 : 30	14 : 30	

- 備註
- 1.請搭乘者提早 5 分鐘候車。
  - 2.乘車處：迴龍捷運站 1 號出口(來程)、郵政代辦所(回程)。
  - 3.學校休假日(含寒暑假)不發車。

## 桃園行政處公告

4. 票價：刷卡&現金一律 18 元/單程(刷卡無折扣優惠)。
5. 如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題，請洽詢桃園客運桃園站 (03)363-1060、(03)362-5100。
6. 僅適用於每週五發車，遇學校休假日(含寒暑假)不發車。

桃園行政處總務組：羅啟綸敬上      分機:3193

An additional student shuttle bus from MRT Huilong Station to Taoyuan Campus is scheduled at 8:30 am daily starting from October 19, 2020. The updated schedule is in red for your reference. Students are encouraged to fully utilize this transportation service.

Taoyuan Campus ← → MRT Huilong Station

Exit 1 of MRT Huilong Station		MCU Taoyuan Campus	
↓		↓	
MCU Taoyuan Campus		Exit 1 of MRT Huilong Station	
<b>07 : 20</b>	<b>13 : 10</b>	<b>07 : 30</b>	<b>15 : 00</b>
<b>07 : 30</b>	<b>14 : 00</b>	<b>08 : 00</b>	<b>15 : 30</b>
<b>07 : 40</b>	<b>14 : 30</b>	<b>08 : 20</b>	<b>16 : 00</b>
<b>08 : 00</b>	<b>15 : 00</b>	<b>08 : 40</b>	<b>16 : 30</b>
<b>08 : 20</b>	<b>15 : 30</b>	<b>09 : 00</b>	<b>16 : 50</b>
<b>08 : 30</b>	<b>16 : 00</b>	<b>09 : 20</b>	<b>17 : 10</b>
<b>08 : 40</b>	<b>16 : 20</b>	<b>10 : 00</b>	<b>17 : 30</b>
<b>09 : 00</b>	<b>16 : 40</b>	<b>10 : 30</b>	<b>18 : 10</b>
<b>09 : 25</b>	<b>17 : 00</b>	<b>11 : 00</b>	<b>19 : 10</b>
<b>09 : 35</b>	<b>17 : 30</b>	<b>12 : 10 (Note 6)</b>	<b>20 : 00</b>
<b>10 : 00</b>	<b>18 : 30</b>	<b>12 : 20</b>	<b>21 : 00</b>
<b>10 : 30</b>	<b>19 : 30</b>	<b>13 : 10</b>	<b>22 : 00</b>
<b>11 : 30</b>	<b>20 : 30</b>	<b>14 : 00</b>	

## 桃園行政處公告

**12 : 20**

**21 : 30**

**14 : 30**

備註

1. Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
2. Bus Stops: Exit 1 of MRT Huilong Station (to MCU Taoyuan Campus); Post Office on Taoyuan Campus (to Exit 1 of MRT Huilong Station)
3. There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacation).
4. **Ticket fare: One-way ticket: 18NTD for cash or card payment; no discount for card payment.**
5. If the bus is more than 15 minutes late, or regarding any problem, please contact (03)363-1060, (03)362-5100, Taoyuan Bus Station.
6. This additional bus only operates on Fridays, and will not operate on University holidays (including winter and summer vacations).